
Motie (M14): behoud de kunstijsbaan in Kardinge

De raad van de Gemeente Groningen in vergadering bijeen op 17 juli 2024 ter bespreking van de 
Voorjaarsnota.

Constaterende dat:

- Er binnen de Strategische Investeringsagenda drie opties worden uitgewerkt voor de 
toekomst van Kardinge, waarvan twee opties geen ijsbaan bevatten;

- Aangezien Groningen een centrumgemeente is en daarmee de verantwoordelijkheid heeft 
om zorg te dragen dat regionale voorzieningen zoals een kunstijsbaan, beschikbaar blijven;

- Een ijsbaan cruciaal is voor de tientallen schaatsverenigingen die gebruik maken van de 
ijsbaan in Kardinge; 

- De ijsbaan bijdraagt aan de vitaliteit en een gezonde leefstijl van de inwoners van onze 
gemeente, zoals jaarlijks blijkt uit de 150.000 gebruikers van Kardinge; 

- dit aansluit bij de doelen en plannen voor de vitaliteitscampus Kardinge;

Overwegende dat:

- Een Kardinge zonder ijsbaan een grote impact zou hebben op deze sportverenigingen en de 
mogelijkheden voor sport en beweging in onze gemeente.

- Het belangrijk is om een breed scala aan sportfaciliteiten beschikbaar te houden, waarbij dit 
belang niet onderdoet voor andere vergelijkbare investeringen, zoals die in de Oosterpoort 
en MartiniPlaza.

- Er bij de Oosterpoort en MartiniPlaza ook niet gekeken wordt naar scenario’s zonder één 
van beide culturele instellingen;

- Het eventueel mogelijk is om verschillende scenario’s te ontwikkelen voor de ijsbaan, zoals 
een optimale en een sobere variant:

Verzoekt het college:

- Bij de verdere uitwerking van de plannen voor Kardinge alleen opties met ijsbaan mee te 
nemen;

- Drie opties uit te werken, waarvan één uitgaat van de regionale steun voor een nieuwe 
kunstijsbaan van de provincies Groningen en Drenthe;

En gaat over tot de orde van de dag.
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